




Recorregut de caça: 8 – 15h

Exposició de gossos: 8 – 15h

Tir amb arc: 8 – 15h

Trobada d’ocellaires: 8 – 15h

Concurs de gossos de mostra: 9 – 11h

Exposició i venta d’artesanies i gastronomia: 9 – 15h

Exposició d'articles de caça: 9 – 15h

Exhibició de gossos de treball i proves de rescat: 10 -12h

Desfilada canina oberta a totes les races amb trofeu als tres
primers de les classes: cadells de 5 – 9 mesos, jove de 9 – 15
mesos i oberta de 22/24 mesos en endavant:
a partir de les 10h

Recepció d’autoritats i inauguració de la fira : a les 12h

Ponències diverses a la sala Nexe : 12 - 14h

Entrega de premis del concurs de tapes i resta d’activitats:
a partir de les 13:30h

Servei de bar a la mateixa fira

INSCRIPCIÓ DE LES DIVERSES PROVES A LA MATEIXA FIRA A 
PARTIR DE LES  8H

PROGRAMA DE FIRA





Benvolguts amics, us presentem la nostra
1ª FIRA DEL CAÇADOR al nostre poble de
Sant Fruitós de Bages. La diversitat
d’activitats dins del mateix espai, farà que
sigui oberta a tothom (petits i grans).

Us hi esperem per compartir un esmorzar,
un dinar o senzillament un moment entre
amics. Aquesta és la nostra Fira i la nostra
voluntat, gaudiu-la !!!

Societat de Caçadors de Sant Fruitós de Bages

BENVINGUDA





SALUTACIÓ

La Societat de Caçadors de Sant Fruitós de Bages us presenta la seva 1ª
Fira del Caçador.

Aquesta Societat i el nostre Poble finalment tindrà, això que durant tant
de temps desitjava fer i que ara ja és una realitat, la nostra Fira.

És el premi d’una Societat formada per un grup de gent responsable i
respectuosa amb la Llei de la Natura. El nostre esforç i entusiasme per
dur endavant aquest esdeveniment, ja ha estat compensat amb la
quantitat de gent que ha col·laborat i participat de l’organització,
aportant el seu granet de sorra per fer realitat aquest projecte.

Especialment al nostre Alcalde, que fou qui primer va creure en el nostre
projecte, posant els fonaments del que tot just ara comença.

També volem tenir un record especials pels nostres socis i amics que
malauradament ja no estan entre nosaltres i que tantes alegries havíem
compartit al bosc.

La nostra il·lusió continuarà l’endemà del dia 29 de juny per començar a
treballar en una nova edició, amb nous projectes per que sigui del gust
de tothom.

Us hi esperem a tots.

Cándido Pérez

President de la Societat de Caçadors de Sant Fruitós de Bages





Benvolguts santfruitosencs i visitants.

Estic convençut que aquesta 1a Fira del Caçador de Sant Fruitós
de Bages resultarà un esdeveniment important en el calendari
del sector. I ho dic convençut perquè he comprovat l’entusiasme
i l’empenta del president i dels membres de la junta de la
Societat de Caçadors de Sant Fruitós i la il·lusió dels seus socis.

Ha de servir tanmateix per poder conèixer aquesta pràctica i el
món que l’envolta. El caçador ens ha de resultar proper com a
persona i la caça una activitat autocontrolada i degudament
gestionada. Així aquesta fira oberta a tothom pretén reunir al
professional del sector, a l’amant de la caça, però també a la
població en general, per a poder assolir un nivell de normalitat
absolut.

Us esperono a que gaudiu de la fira i que aneu a ella amb
esperit de demanar i conèixer el món del caçador.

Joan Carles Batanés Subirana

Alcalde de Sant Fruitós de Bages

SALUTACIÓ





SALUTACIÓ

Benvinguts a la I Fira del Caçador de Sant Fruitós del Bages !

He de confessar que estic content, il·lusionat i orgullós perquè es produeixi el
naixement d’una nova fira aquest 2014. Després de veure amb impotència com
deixaven de celebrar-se algunes fires, assistir a la creació d’un nou entorn per la
trobada de caçadors, amics, família i curiosos és esperançador.
La Societat de Caçadors de Sant Fruitós del Bages, encapçalada pel seu president,
Cándido Pérez, i amb l’estreta col·laboració de l’Ajuntament, s’ha esforçat en
organitzar una Fira diversa i completa. Sé per experiència que, per organitzar un dia
com aquest cal un bon equip i la Junta de la Societat de Caçadors de Sant Fruitós del
Bages es mereix aquesta petita menció. Han treballat per oferir activitats a l’aire
lliure, com el Recorregut de Caça, l’exhibició de gossos de mostra i de tir amb arc i
també comptaran amb un recinte cobert, el pavelló, on s’ubicaran les parades de
roba, armeries i taxidermistes.

S’ha preparat també una conferència amb tres ponents sobre la becada, amb
exposició inclosa, una trobada ocellaire i una prova de treball amb gossos de rescat.
Hi haurà moltes activitats repartides a diferents zones, El Bosquet, l’avinguda Sant
Joan, el pavelló...i per això hi ha la previsió d’avisar per megafonia als assistents.
Vista aquesta cura pel detall i totes les activitats que s’han planejat, cal felicitar la
Societat de Caçadors de Sant Fruitós del Bages que ha mostrat un gran compromís i
molta il·lusió en la creació d’aquesta nova cita firal. Malgrat la incertesa que provoca
engegar un projecte nou, estan convençuts que ho tiraran endavant, i jo també. Han
comentat que, tan bon punt acabi aquesta primera fira, ja començaran a treballar
per la segona edició, estudiant què es pot millorar per fer-la encara millor.
Com es diu, la feina ben feta sempre té recompensa.
Convertim, entre tots, l’estrena d’aquesta fira en un veritable èxit!

Paco Piera Orozco
President Federació Catalana Caça





Com a president de la Representació Territorial de la FCC a Barcelona és un
orgull i satisfacció, el poder escriure unes línies amb motiu del naixement
de la I Fira del Caçador a Sant Fruitós del Bages.

Aquesta nova iniciativa que ens ofereix la Societat de Caçadors de Sant
Fruitós a tots els caçadors catalans han de ser aprofitades i potenciades al
màxim per tot el nostre col·lectiu, i no existeix millor forma que la
d'assistir acompanyats de familiars i amics, oferint així, un suport
incondicional a l'organització , que té com a principal repte el potenciar i
donar a conèixer la nostra activitat a tots els públics en general.

L'organització no ha escatimat esforços en oferir un ampli ventall
d'activitats per al gaudiment de tots els assistents que de bé segur cobriran
totes les expectatives.

Finalment, vull agrair i destacar la gran labor realitzada pel president de la
Societat de Caçadors de Sant Fruitós, que amb una il·lusió enorme ha
aconseguit fer realitat el seu somni. La I Fira del Caçador de Sant Fruitós
del Bages.

Ens veiem a la Fira!

Joaquin Zarzoso
President de la RT de la FCC a Barcelona

SALUTACIÓ





Benvolgut/des,
Es un plaer escriure aquestes quatre ratlles per el programa de la Primera Fira del
Caçador de Sant Fruitós de Bages, i no es per el sol fet d’escriure-hi, es per que
s’afegeix una fira al calendari de Fires del Caçador a Catalunya, però gràcies al
esforç i força de voluntat dels organitzadors a estat una realitat, malgrat les
dificultats econòmiques que estem petin en aquests moments.
Crec que el col·lectiu de caçadors i també tot el sector ha d’estar molt orgullós de
que es celebrin aquests esdeveniments, perquè demostra amb escreix que el
mon de la caça es viu tot i que alguns vulguin demostrar el contrari, però també
cal fer memòria a la Administració que el sector de la caça i la pesca es un recurs
econòmic molt important, cal aprofitar-lo i potenciar-lo però sempre amb la
igualtat de condicions tal i com entenem que es la Administració pública, i així ho
creu l’Agrupació, perquè sempre em defensat la igualtat per tot el col·lectiu,
però també en contra dels privilegis, d’acord amb els temps actuals i de la
societat en que vivim, nomes cal fer memòria que fins fa pocs anys, els preus de
les assegurances de les nostres APC’s eren abusius, ningú es preocupava de la
responsabilitat dels accidents de trànsit, tampoc es parlava de la carn de caça, i
molt menys d’una llei de caça catalana i tant mateix dels canvis legislatius que en
aquets moments s’estan fent , fins que nosaltres i vam posar “ fil a l’agulla “ l’any
2006. Esperem doncs que els nostres objectius es facin realitat per el be de tots.
Una vegada més, gràcies a tots els que heu col·laborat i col·laboreu per fer
possible aquesta i totes les fires de caçadors, a la Societat de Caçadors de Sant
Fruitós de Bages i molt especialment al seu President que a pres aquesta fita amb
tanta dedicació i coratge.
En hora bona a tots i molt bona Fira.

Cordialment,

Manel Raurich Rubinat
President de AGRUPCAT.

SALUTACIÓ












































































